
Protokół Nr XV/2015
 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia 17 grudnia 2015 r.

 
Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  otworzyła  XV sesję Rady
Gminy Barciany. Powitała zaproszonych gości: Wójta Gminy Barciany – Pana Ryszarda Kozyrę,
Sekretarza Gminy – Panią Annę Tereszko, Skarbnika Gminy – Panią Marię Pyrcz, dyrektorów i kie-
rowników jednostek organizacyjnych, sołtysów,  przedstawicielkę Izby Rolniczej, redaktorów Tele-
wizji Mazurskiej, protokolantkę oraz członków Rady Gminy Barciany. Na podstawie listy obecno-
ści stwierdziła quorum – 14 obecnych radnych. Powiedziała, że nieobecny jest Wiceprzewodniczą-
cy Rady Gminy – Adam Prokop, który przedstawił zwolnienie lekarskie. W trakcie obrad sesji Prze-
wodnicząca Rady Gminy zarządziła jedną 15-minutową przerwę. Ponadto w trakcie obrad na obra-
dy sesji Rady Gminy przybył  radca prawny – Pan Dariusz Bączek oraz inspektor w Urzędzie Gmi-
ny w Barcianach – Pan Cezary Łotys.
 
Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że kolejnym
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  stwierdziła,  że  protokół
z XIV sesji z dnia 20 listopada br. był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy są uwagi
do treści protokołu. Uwag nie zgłoszono. Zapytała następnie, kto jest za przyjęciem protokołu. W
głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

 Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że  zgodnie z  
§ 25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie o sesji wraz z materia łami 7
dni przed sesją. Następnie dodała,  że zgodnie z  § 31 Statutu Gminy można przedstawiać wnioski
w sprawie zmian porządku obrad.  Stwierdziła,  że  na jej  ręce wpłynął wniosek Wójta  Gminy o
wprowadzenie do porządku obrad sesji 4 projektów uchwał. Odczytała następnie ten wniosek, po
czym poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 14 głosami za.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  przedstawiła
porządek obrad po zmianach:    

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

2. Powołanie sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy.

4. Przedstawienie porządku obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
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5. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między sesja-
mi.

6. Interpelacje i zapytania Radnych.

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Fi-
nansowej Gminy Barciany na lata 2015-2031.

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XIV/99/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 20
listopada 2015 r. w sprawie opłaty od posiadania psów. 

10. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-
blemów Alkoholowych dla Gminy Barciany na 2016r.

11. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok
2016.

12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych na terenie Gminy
Barciany.

13. Projekt uchwały w sprawie w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty i wysokości
stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości.

14. Projekt uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami.

15. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Barciany na lata 2016 –
2021.

16. Projekt uchwały w sprawie przygotowania przez Wójta Gminy Barciany projektu uchwały w
sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń
reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe oraz rodzaje materiałów budowla-
nych, z jakich mogą być wykonane.

17. Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Zakładu Utrzymania Dróg, Zieleni i Gospodarki
Mieszkaniowej.

18. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

19. Przedstawienie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Gminnym Ośrod-
ku Pomocy Społecznej w Barcianach.

20.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Wnioski mieszkańców. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie obrad.

Ad  5. Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła
o przedstawienie informacji Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza
o wykonaniu uchwał Rady.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy
i pracach w okresie międzysesyjnym  (informacja stanowi załącznik do protokołu).  
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Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za  złożoną
informację.

Ad 6. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
interpelacji i zapytań Radnych.

Radny Robert Gastołek zapytał, jaki jest etap modernizacji oświetlenia w Ogródkach.          

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski  zgłosił zapytanie nawiązując do zebrania
sołeckiego z 14 grudnia br. w Barcianach. Ustalono, iż przyszłoroczny budżet sołecki przeznacza
się na budowę chodnika przy drodze Nr 1713N na ul. Leśnej wspólnie z Powiatem. Chcą podjąć
takie czynności, ale czy Starostwo będzie chciało? Wyjaśnił dlaczego ten odcinek – bo wówczas
zamknięta zostałaby przebudowa ulic Nowej i Piotrowskiego.   

Radny Grzegorz Całuch zwrócił się z interpelacją na prośbę mieszkańców o postawienie tablicy
sołeckiej w Gęsikach.

Radna  Eugenia  Gbur  zapytała,  czy  planowana  jest  modernizacja  oświetlenia  na  osiedlu  w
Mołtajnach. Dodała, że obecne oświetlenie pozostaje dużo do życzenia. Obecne oświetlenie jest
niewystarczające.     

Radna Małgorzata Mateusiak zapytała o podłączenie do kanalizacji we Frączkowie – Krelikiejm,
modernizację świetlicy w Skandawie oraz postawienie tablicy ogłoszeń we Frączkowie.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad 7 -8. Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  poprosiła  Panią 
Skarbnik o omówienie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Barciany na lata 2015-2031 oraz zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Poinformowała, że 
Komisje Rady Gminy pracowały, odbywając wspólne posiedzenie 19 listopada.
  
Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian
w budżecie. Przedstawiła następnie zaistniałe zmiany w budżecie na poszczególnych rozdziałach
zmniejszenie  dochodów  i  wydatków  zał.  nr  1.i  2.  Poinformowała,  również,  iż  w  związku  z
zawartym porozumieniem w sprawie  powierzenia  zadań  z  zakresu  zimowego  utrzymania  dróg
Starostwo Powiatowe w Kętrzynie przekazało dotację. Zdjęto także z planu finansowego  zadanie
pod nazwą  Budowa mostu w Silginach oraz dostosowano plany, dokonano przeniesień pomiędzy
rozdziałami w Zespołach  Szkół w Barcianach,  Mołtajnach, Windzie, Urzędzie Gminy.
 

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówienie.
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas
poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2015-2031.
 
Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Grzegorza  Całuch   -   6  członków  komisji
pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały  w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2015-2031.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2015-2031
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Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-   8  członków komisji  pozytywnie  zaopiniowało projekt  uchwały w sprawie zmian w uchwale
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2015-2031.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała
za przedstawienie opinii poszczególnych Komisji, a następnie odczytała projekt uchwały w sprawie
zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata
2015-2031, po czym poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za
przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi
załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o przedstawienie
wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2015 rok.
 
Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Grzegorza  Całuch   -   6  członków  komisji
pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy
na 2015 rok.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji  pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2015 rok.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  odczytała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r., a następnie poddała go pod głosowanie. W
głosowaniu  jawnym 14  radnych  głosowało  za  przyjęciem projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).
 
Ad  9.    Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła   o
omówienie projektu uchwały w sprawie  zmian w uchwale Nr XIV/99/2015 Rady Gminy Barciany
z dnia 20 listopada 2015r. w sprawie opłaty od posiadania psów.

Skarbnik  Gminy –  Maria  Pyrcz  omówiła  projekt  tej  uchwały.  Powiedziała,  że   kolegium RIO
stwierdziło  nieważność zapisu paragrafu 5 ust.  4.   W związku z tym dostosowano zapisy tego
paragrafu.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówienie.
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas
poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania  projektu uchwały w sprawie  zmian w uchwale
Nr XIV/99/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 20 listopada 2015r. w sprawie opłaty od posiadania
psów.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Grzegorza  Całuch   -  6  członków  komisji
pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały  w sprawie  zmian w uchwale Nr XIV/99/2015 Rady
Gminy Barciany z dnia 20 listopada 2015r. w sprawie opłaty od posiadania psów.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w  sprawie  zmian  w  uchwale  Nr
XIV/99/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 20 listopada 2015r.  w sprawie opłaty od posiadania
psów.
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Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały  w sprawie  zmian w uchwale Nr
XIV/99/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 20 listopada 2015r.  w sprawie opłaty od posiadania
psów.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  odczytała projekt
uchwały w sprawie  zmian w uchwale Nr XIV/99/2015 Rady Gminy Barciany z dnia 20 listopada
2015r. w sprawie opłaty od posiadania psów, a następnie poddała go pod głosowanie. W głosowaniu
jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących
się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 10. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały jest projekt w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Roz-
wiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Barciany na 2016 rok. Powiedziała, że na wczo-
rajszym posiedzeniu komisji brała udział Przewodnicząca  Gminnej Komisji Rozwiązywania Pro-
blemów Alkoholowych, która wyczerpująco omówiła projekt tej uchwały. Zapytała, czy Przewodni-
cząca Komisji chciałaby jeszcze coś dodać.

 Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – Ewa Bilska odpo-
wiedziała, że nie.

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas
poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie   przyjęcia Gminne-
go Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  dla  Gminy Barciany  na
2016 rok.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwią-
zywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Barciany na 2016 rok.

 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie   przyjęcia Gminnego Pro-
gramu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Barciany na 2016 rok.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Barciany na 2016
rok.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  odczytała projekt
uchwały  w sprawie   przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych dla  Gminy Barciany na  2016 rok,  a  następnie  poddała  projekt  tej  uchwały pod
głosowanie. W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów
przeciw i wstrzymujących  się od głosowania  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad  11. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym  projektem  uchwały  jest  projekt  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2016  rok.  Powiedziała,  że  na  wczorajszym  posiedzeniu

5



Przewodnicząca Komisji  także omawiała ten program. Powiedziała,  że wczoraj  Przewodnicząca
wspominała, że zostaną przeprowadzone szkolenia z młodzieżą nt zjawiska dopalaczy.   

 Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – Ewa Bilska odpo-
wiedziała, że tak, po 2 godz dla uczniów i 2 godz dl nauczycieli.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że jest to bardzo
dobry kierunek.

Radny Piotr Drozd zabrał głos i powiedział, że skorzystał z takiego szkolenia jako rodzic i było bar-
dzo ciekawe.  

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z wyczerpaniem tematu Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata 
Kłaczko-Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie przy-
jęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.   

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Nar-
komanii na 2016 rok.

 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w sprawie    przyjęcia  Gminnego
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas   poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie treści omawianego
projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał projekt uchwały w sprawie przy-
jęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok.

 Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za odczytanie projektu
uchwały, a następnie poddała projekt tej uchwały pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 14 radnych
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw  i  wstrzymujących się nie było (uchwa-
ła stanowi załącznik do protokołu).

Ad 12. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały  jest  projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Ko-
munalnych na terenie Gminy Barciany.

 Sekretarz Gminy – Anna Tereszko omówiła projekt tej uchwały. W pierwszej kolejności poprosiła 
o wprowadzenie autopoprawki w Zał. Nr 1 w paragrafie 18 ust. 3 oraz Zał. Nr 2 paragraf 1 ust. 8. 
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Powiedziała, że ustawa o samorządzie gminnym wskazuje utrzymanie cmentarzy komunalnych 
jako zadnie własne. Uchwała w tej sprawie była podjęta  w 2008 roku.  Zawarte zapisy zostały do-
precyzowane do obecnie obowiązujących.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas zauważyła, że w paragrafie 9
ust. 1 pkt 11 jest zawarty zapis o zakazie umieszczania reklam i ogłoszeń. Poprosiła, by zdecydo-
wać, bo z kolei w zał. nr 2 mówi się o opłacie w tej kwestii.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski zabrał głos i powiedział, że w tej chwili
jedno drugie wyklucza. Reklama jest po to by trafiła do biorcy. Mamy większą ilość zgonów niż
urodzeń.

Radca prawny – Dariusz Bączek zaproponował zapis w paragrafie 9 ust. 1 pkt 11 o treści:  zakaz
umieszczania reklam i ogłoszeń poza miejscami do tego wyznaczonymi.

Sekretarz  Gminy –  Anna Tereszko wniosła  autopoprawkę w wersji  przedstawionej  przez  radcę
prawnego oraz do paragrafu 18 ust. 3 pkt 4-5 wykreślenie.  

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z wyczerpaniem tematu Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata 
Kłaczko-Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie   
uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych na terenie Gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Regulami-
nu Cmentarzy Komunalnych na terenie Gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  3
członków komisji,  przy 1  głosie  wstrzymującym,  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w
sprawie  uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych na terenie Gminy Barciany.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych na
terenie Gminy Barciany.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas   poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie treści omawianego
projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projekt  uchwały  w sprawie
uchwalenia Regulaminu Cmentarzy Komunalnych na terenie Gminy Barciany.

 Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za odczytanie
projektu uchwały, a następnie poddała projekt tej uchwały pod głosowanie. W głosowaniu jawnym
14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw  i  wstrzymujących się nie
było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).
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Ad 13. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały jest projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty
i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości.  

Cezary Łotys – inspektor w Urzędzie Gminy w Barcianach omówił projekt tej uchwały. Powiedział,
że projekt uchwały wprowadza nowe kategorie bonifikaty w przypadku upustu na wykup ostatniego
lokalu oraz wykupu w przypadku jednoczesnego wykupu.

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski, który zapytał, czy nie mamy
wcześniejszej uchwały o bonifikatach.

Cezary Łotys – inspektor w Urzędzie Gminy w Barcianach odpowiedział, że nie ma w obrocie innej
uchwały. Wcześniej bonifikaty były zawarte w zasadach gospodarki nieruchomościami.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z wyczerpaniem tematu Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata 
Kłaczko-Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie  
określenia warunków udzielania bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieru-
chomości.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie określenia warunków
udzielania bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości.

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  warunków
udzielania bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikaty i wysoko-
ści stawek procentowych przy sprzedaży nieruchomości.

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  – Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas   poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie treści omawianego
projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław Gajdowski odczytał projekt uchwały w sprawie okre-
ślenia warunków udzielania bonifikaty i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży nierucho-
mości.

 Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za odczytanie projektu
uchwały, a następnie poddała projekt tej uchwały pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 14 radnych głoso-
wało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw  i  wstrzymujących się nie było (uchwała stanowi za -
łącznik do protokołu).

Ad 14. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały jest projekt uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami.
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Cezary Łotys – inspektor w Urzędzie Gminy w Barcianach omówił projekt tej uchwały. Powiedział,
że  projekt uchwały określa zasady zbywania i nabywania nieruchomości do kwoty 150 tys zł, zasa-
dy obciążania nieruchomości. Zachowane zostały zapisy dotyczące pierwszeństwa w zbywaniu.  

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-
Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zasad gospo-
darowania nieruchomościami.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zasad gospodarowania
nieruchomościami.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –   4
członków komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w  sprawie  zasad  gospodarowania
nieruchomościami.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami.

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść
projektu uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych gło-
sowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw wstrzymujących się nie było (uchwała sta-
nowi załącznik do protokołu). 

 Przewodnicząca Rady zarządziła  15 minutową przerwę.

Ad 15. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedzia-
ła, że kolejnym projektem uchwały jest projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowości Barciany na lata 2016 – 2021. Poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Wiceprze-
wodniczącego Rady Wiesława Gajdowskiego.

Wiceprzewodniczącego Rady-  Wiesława Gajdowskiego powiedział, że po uzgodnieniu z radnymi
Zbigniewem Stadnickim i Marianną Stefańską za pośrednictwem, Pani Sołtys ma zaszczyt przedsta-
wić plan odnowy miejscowości Barciany. Dodał, że poprzedni plan uchwalony w 2009 roku ulega
wygaszeniu w związku z powyższym chciałby plan przedstawić. We wstępie plan zmienił się o
wielkość mieszkańców niestety nas ubywa. Najważniejsze są inwestycje, które są rozpisane na lata
2016-2021 inwestycje te są ściśle powiązane z programami, które w tych samych latach będą obo-
wiązywały, a to są na przykład programy odnowy wsi , z których będzie można pozyskać środki dla
celów określonych w planie odnowy miejscowości. Wszystkie zadania są także powiązane z reali-
zacją inwestycji planowanych na terenie naszych miejscowości wchodzących w skład sołectwa Bar-
ciany. Radni na komisji zadawali pytania dotyczące poszczególnych inwestycji i uzyskali  stosowne
wyjaśnienia na wczorajszej komisji więc nic nie stoi na przeszkodzie żeby go pozytywnie zaakcep-
tować.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z wyczerpaniem tematu Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata 
Kłaczko-Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie za-
twierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Barciany na lata 2016 – 2021.
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Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia Planu
Odnowy Miejscowości Barciany na lata 2016 – 2021.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu
Odnowy Miejscowości Barciany na lata 2016 – 2021.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Barciany
na lata 2016 – 2021.

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść
projektu uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych gło-
sowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw wstrzymujących się nie było (uchwała sta-
nowi załącznik do protokołu). 

Wiceprzewodniczącego Rady Wiesława Gajdowskiego powiedział, że dziękuje Radzie  za przyjęcie
uchwały i Pani Sołtys za pracę nad planem.

Ad 16.  Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały jest projekt uchwały w sprawie  przygotowania przez Wójta Gminy Bar-
ciany projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury tablic
reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jakościowe  oraz ro-
dzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.

Głos zabrał Sekretarz Gminy – Anna Tereszko omówiła projekt tej uchwały. Powiedziała, że 11
września weszła w życie ustawa o zmianie niektórych ustaw , tzw. ustawa krajobrazowa. Ustawa
nałożyła nowe obowiązki dla gmin, nowe kompetencje dla obiektów malej architektury. Nowe zapi-
sy mają na celu regulacje obiektów, tak by nie wpływały negatywnie na estetykę. Dodała, że jest to
uchwała intencyjna, która daje możliwość Wójtowi przygotowania uchwały dot. małej architektury.
Po uwzględnieniu opinii organów, Wójt będzie mógł przedstawić projekt Radzie Gminy.      

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.   W związku z wyczerpaniem tematu Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata
Kłaczko-Dyjas poprosiła  o  przedstawienie  wyników  opiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie
przygotowania przez Wójta Gminy Barciany projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytu-
owania obiektów małej architektury tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń,
ich gabaryty, standardy jakościowe  oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wy-
konane.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt  w sprawie  przygotowania przez Wójta
Gminy Barciany projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej archi-
tektury tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jako-
ściowe  oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  przygotowania przez Wój-
ta Gminy Barciany projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej ar-
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chitektury tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy ja-
kościowe  oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 5 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej archi-
tektury tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabaryty, standardy jako-
ściowe  oraz rodzaje materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść
projektu uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych gło-
sowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw wstrzymujących się nie było (uchwała sta-
nowi załącznik do protokołu). 

Ad 17. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały jest projekt uchwały  w sprawie  zmian w statucie Zakładu Utrzymania 
Dróg, Zieleni i Gospodarki Mieszkaniowej.

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko omówiła projekt tej uchwały. Powiedziała, że tworząc zakład 
określony został w statucie zakres działania. Nie przekazano mienia, co teraz się dokonuje, aczkol-
wiek radca prawny uważa, że uchwała może być powodem rozstrzygnięcia, mimo to opiniuje do 
dalszego procedowania.   

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-
Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie  zmian w sta-
tucie Zakładu Utrzymania Dróg, Zieleni i Gospodarki Mieszkaniowej.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie   pozbawienia drzew
statusu pomnika przyrody.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4 
członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  zmian w statucie Zakładu 
Utrzymania Dróg, Zieleni i Gospodarki Mieszkaniowej.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 6 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  zmian w statucie Zakładu Utrzymania Dróg, Zieleni i 
Gospodarki Mieszkaniowej.

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść
projektu uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 13  radnych gło-
sowało za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw się nie było,  1 wstrzymał  się od głosu
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).  
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Ad 18. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym projektem uchwały jest projekt uchwały  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gmin-
nych.

 Sekretarz Gminy – Anna Tereszko omówiła projekt tej uchwały. Powiedziała, że  projekt uchwały
powiązany jest z uchwała z dnia 20 listopada  na podstawie której Wójt wystąpił do Zarządu Powia-
tu w Kętrzynie  o wydanie opinii  do zaliczenia drogi  do kategorii  dróg gminnych.  Uchwała  nr
263/2015 z dnia 9.12.2015 wydał opinię pozytywną do zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych
w związku z powyższym kolejnym krokiem było podjedzie w tej sprawy uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas  podziękowała za omówie-
nie.  W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-
Dyjas poprosiła o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur
-  8 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do ka-
tegorii dróg gminnych.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska –  4
członków  komisji  pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały w  sprawie  zaliczenia  drogi  do
kategorii dróg gminnych.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorza Całuch  - 5 członków komisji  pozytyw-
nie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść
projektu uchwały, a następnie poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych gło-
sowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw wstrzymujących się nie było (uchwała sta-
nowi załącznik do protokołu).  

Ad 19. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że kolej-
nym punktem jest  przedstawienie protokołu  Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli  przeprowadzonej  w
Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Barcianach. 

Następnie zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej- Wiesława Antończyk przedstawiła proto-
kołu Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w
Barcianach. ( protokół z  kontroli stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za przedstawie-
nie protokołu.

Ad 20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt Gminy.

Na interpelację radnego Roberta Gastołka w sprawie oświetlenia w Ogródkach poinformował, że
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jest robiona koncepcja czekamy na ogłoszenie konkursu.
Na  interpelację  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  –  Wiesława  Gajdowskiego  w  sprawie
przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego na remont chodnika przy drodze Nr 1713N na ul.
Leśnej powiedział, że będzie rozmawiał  ze starosta w tej sprawie, jeżeli będzie opinia pozytywna
będziemy występować o partycypacje w kosztach by móc ten chodnik wykonać.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesława Gajdowski – poprosił Wójta o szybka rozmowę z
Panem  Starostą  tak,  aby  w  razie  niepozytywnej  opinii  mogło  sołectwo  zwołać  zebranie  i
przeznaczyć te środki na inny cel, żeby nie przepadły.
Na interpelacje Pana radnego Grzegorza Całucha w sprawie  postawienia tablicy informacyjnej
poinformował ze Pani Sekretarz,  która jest  za to odpowiedzialna wydała zlecenie i  taka tablica
zostanie zamontowana w styczniu. 
Na interpelacje radnej Eugenii  Gbur w sprawie oświetlenia na osiedlu w Mołtajnach odpowiedział
iż  nie  ma  takiej  koncepcji,  przy  najbliższych  wolnych  środkach  postara  się  taka  koncepcję
opracować.

Następnie Wójt Gminy – Ryszard Kozyra na interpelację radnej Małgorzaty Mateusiak w sprawie
kanalizacji Krelikiemy do Frączkowa odpowiedział iż postaramy się jak będą konkursy czyli w II
połowie roku to samo tyczy się świetlicy najwcześniej konkursy zostaną ogłoszone we wrześniu. W
sprawie.  świetlicy  w  Skandawie  jest  pozwolenie  na  budowę  jak  również  na  remizę,  tablice
informacyjne zobowiązała się Sekretarz, że w styczniu już będą postawione i korzystając z okazji
złożył wszystkim życzenia z okazji Świat Bożego Narodzenia
Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za udzielenie
odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.
       
Ad  21.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym punktem obrad  są  wolne  wnioski  i  informacje.   Poprosiła  o  zgłaszanie  wniosków i
informacji.
Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Grzegorza  Całuch przedstawił  informację  z
odbytego posiedzenia Komisji w dniu 02 grudnia br. dotyczącego zasobów mieszkań komunalnych
poruszany  był  temat  opłaty  z  tytułu  wynajmu  lokali,  zaległości  lokatorów,  mieszkańców
komunalnych oraz koszty jakie poniósł zakład na remonty lokali.  Wszelkich informacji udzielał
Kierownik  ZUD, Z i GM Pan Paweł Oracz. Poinformował również komisję iż lokatorzy, którzy
maja zaległości za lokal będą mogły odpracować na rzecz lokalu zaległości w stawce godzinowej  8
zł za godzinę i podziękował Kierownikowi za wyczerpujące odpowiedzi dla członków komisji.

Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie informacji Wójta Gminy Barciany z przeprowadzonych
konsultacji z mieszkańcami Gminy Barciany w sprawie uzyskania opinii dotyczącej przystąpienia
do  opracowania  dla  części  gminy  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla
obszarów pod inwestycję elektrowni wiatrowych.

Pan Krzysztof Miłachowicz- pracownik Urzędu Gminy przedstawił informację w tej sprawie.  (in-
formacja  stanowi załącznik do protokołu).  

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  zapytała  czy  będzie  ta
informacja opublikowana.

 Wójt Gminy – Ryszard Kozyra – poinformował iż jest już umieszczona w internecie lub będzie
umieszczona w dniu  dzisiejszym dodał,  że  przedstawi  Radzie  projekt  o  planie,  a  decyzją  rady
będzie co z tym dalej zrobi.

             
 Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.
 
Ad 22. Wnioski mieszkańców.
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Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie
wniosków mieszkańców.

Głos zabrała Pani Elżbieta Wawryszuk Sołtys Sołectwa Barciany podziękowała Panu Wójtowi za
udostepnienie pojazdu na wyjazd sołtysów do Dobrego Miasta i złożyła życzenia świąteczne.

Wójt Gminy – Pan Ryszard Kozyra – podziękował i wyjaśnił, że w ramach konkursu Wzorowa
Zagroda sołtysi , którzy przyjechali do Skierek zaprosili sołtysów z Gminy Barciany i ugościli w
Dobrym Mieście.

Pani Beata Górska Członek Izby Rolniczej – przedstawiła informację odnośnie Izb Rolniczych.
Poinformowała,   że  11  grudnia   odbyło  się  wspólne  posiedzenie  rad  w  którym  uczestniczyli
zaproszeni  goście  i  chciała  poinformować  rolników  o  najważniejszych  sprawach:  1775
usprawnionych  rolników złożyło  wnioski  o  dopłatę,  1614 rolnikom zostały już  wypłacone.  Na
spotkaniu przedstawicielka KRUS poinformowała, że rolnicy, którzy ponieśli stratę pow. 30% mogą
zwracać się z prośbą o odroczenie terminu płatności składek. Dodała, iż dużo czasu poświecono na
dyskusji w sprawie zmiany ustawy o ustroju rolnym, pewne jest ze Agencja odstępuję od sprzedaży
ziem w grę wchodzi tylko dzierżawa na 3 lata. Sprzedaż wstrzymuję się na 5 lat. Była również
poruszana sprawa zbycia nieruchomość  przez ROLNYVIK. Jest duże zainteresowanie rolników
skupem nieruchomości. Prawnicy z Izb Rolniczych próbują cokolwiek uzyskać, by agencja jako
pierwsza mogła wykupić grunty. Powiedziała, że 9i 10 grudnia odbyły się szkolenia dla rolników i
rolnicy nie wiedzieli, że 16 listopada zostało podpisana umowa dzierżawy na 30 lat tych gruntów.
Jak się dowiedziała od Radnego Roberta Gastołka są prowadzone oddolne działania przez rolników
również kierowane do ministra. Na końcu zachęciła do odwiedzin strony Izb.

Więcej wniosków mieszkańców nie zgłoszono.

Ad 23. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie spraw
różnych.

 Spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 24. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, z okazji przedświątecznego
okresu złożyła wszystkim życzenia przedświąteczne oraz rozdała słodkie czekolady dla wszystkich
uczestników w związku z wyczerpaniem porządku obrad  XIV sesji  Rady Gminy,  zamknęła jej
posiedzenie o godz. 15.20.

             Przewodnicząca Rady Gminy

    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant:
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Emilia Żelichowska
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